
IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 32 POSĖDYJE 

PRIIMTŲ SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 

 

Eil. 

Nr.  

 

 Daly- 

vavo 

tary- 

bos 

narių 

 

Balsa- 

vo 

Už Prieš Susi- 

laikė 

Bendru 

sutari- 

mu 

T1-1 

 

 

 

T1-2 

 

 

 

T1-3 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2022 metų darbo plano 

patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

2022-2024 metų strateginio veiklos 

plano patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

2022 metų biudžeto patvirtinimo. 
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24 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

23 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

17 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

0 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

6 

b. s. 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

T1-4 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2019 m. lapkričio 28 d. 

sprendimo Nr. T1-285 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės Švietimo 

tarybos patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

 

24 
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- 

 

- 

 

- 

 

b. s. 

T1-5 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-6 

 

 

 

 

 

 

 

T1-7 

 

 

T1-8 

 

 

 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2020 m. lapkričio 26 d. 

sprendimo Nr.T1-255 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės tarybos 2019 m. 

gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-122 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 

Mokslo rėmimo programos lėšų 

skirstymo komisijos patvirtinimo“ 

pakeitimo“ pakeitimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. birželio 23 d. 

sprendimo Nr. T1-175 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės švietimo 

paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų 

kainų patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo.  

 

Dėl atstovo delegavimo į Plungės 

sporto ir rekreacijos centro tarybą. 

 

Dėl Specialiosios tikslinės dotacijos 

mokymo lėšų dalies, tenkančios 

Savivaldybei, apskaičiavimo, 

paskirstymo ir panaudojimo tvarkos 

aprašo patvirtinimo. 
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T1-9 

 

 

 

 

 

T1-10 

 

 

 

 

T1-11 

 

 

 

T1-12 

 

 

 

 

 

 

 

T1-13 

 

 

 

T1-14 

 

 

 

 

 

T1-15 

 

 

 

 

 

T1-16 

 

 

 

T1-17 

 

 

 

T1-18 

 

 

 

 

Dėl Trūkstamų specialistų 

pritraukimo į Plungės rajono 

savivaldybės viešąsias ir biudžetines 

įstaigas programos tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

Trūkstamų specialistų sąrašo 

sudarymo komisijos ir jos nuostatų 

patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

2022 metų Užimtumo didinimo 

programos patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2016 m. rugsėjo 29 d. 

sprendimo Nr. T1-249 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės Neveiksnių 

asmenų būklės peržiūrėjimo 

komisijos sudarymo ir jos nuostatų 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

Dėl viešosios įstaigos Plungės rajono 

savivaldybės ligoninės Gydymo ir 

Slaugos tarybų patvirtinimo. 

 

Dėl pritarimo Plungės rajono 

savivaldybės visuomenės sveikatos 

rėmimo specialiosios programos 

priemonių vykdymo 2021 metų 

ataskaitai. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

viešųjų sveikatos priežiūros įstaigų 

viešų konkursų vadovų pareigoms 

eiti organizavimo nuostatų 

patvirtinimo. 

 

Dėl įgaliojimo dalyvauti VšĮ Plungės  

rajono greitosios medicinos pagalbos 

dalininkų susirinkime. 

 

Dėl pritarimo teikti investicijų 

projektus valstybės finansavimui 

gauti. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. 

sprendimo Nr. T1-319 „Dėl 

Gyventojų iniciatyvų, skirtų 
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T1-19 

 

 

 

 

T1-20 

 

 

 

 

 

T1-21 

 

 

 

 

T1-22 

 

 

 

T1-23 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-24 

 

 

T1-25 

 

 

 

 

 

T1-26 

 

 

 

T1-27 

 

 

 

gyvenamajai aplinkai  ir viešajai 

infrastruktūrai gerinti ir kurti, 

projektų idėjų atrankos ir 

finansavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

Dėl vietinės rinkliavos už 

komunalinių atliekų surinkimą ir 

tvarkymą priskaičiuoto mokesčio 

kompensavimo. 

  

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

Aplinkos apsaugos rėmimo 

specialiosios programos 2021 metų 

priemonių vykdymo ataskaitos 

patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

Aplinkos apsaugos rėmimo 

specialiosios programos 2022 metų 

priemonių plano patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

šilumos ūkio specialiojo plano 

keitimo patvirtinimo. 

 

Dėl Kelių priežiūros ir plėtros 

programos finansavimo lėšų, skirtų 

Plungės rajono savivaldybės vietinės 

reikšmės keliams bei gatvėms tiesti, 

taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir 

saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 

naudojimo ir skirstymo tvarkos 

aprašo patvirtinimo. 

 

Dėl valstybės turto nurašymo ir 

likvidavimo. 

 

Dėl sutikimo perimti ilgalaikį 

materialųjį valstybės turtą 

Savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimo valdyti, naudoti ir 

disponuoti juo patikėjimo teise. 

 

Dėl Savivaldybės nekilnojamojo 

turto pripažinimo nereikalingu ir 

netinkamu naudoti bei jo nurašymo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. 

sprendimo Nr. T1-345 „Dėl Viešame 

aukcione parduodamo Savivaldybės 
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T1-28 

 

 

T1-29 

 

 

T1-30 

 

 

T1-31 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-32 

 

 

 

 

 

 

 

T1-33 

 

 

 

 

 

 

 

T1-34 

 

 

 

 

T1-35 

 

 

 

 

 

 

 

 

nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo 

patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

Dėl leidimo išnuomoti 

negyvenamąsias patalpas. 

 

Dėl leidimo išnuomoti 

negyvenamąsias patalpas. 

 

Dėl leidimo išnuomoti 

negyvenamąsias patalpas. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2019 m. spalio 31 d. 

sprendimo Nr. T1-268 „Dėl 

Maksimalaus bendrojo naudojimo 

objektų administravimo mokesčio 

tarifo apskaičiavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2019 m. spalio 31 d. 

sprendimo Nr. T1-267 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės daugiabučių 

gyvenamųjų namų maksimalių 

techninės priežiūros tarifų 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2020 m. birželio 25 d. 

sprendimo Nr. T1-134 „Dėl 

pritarimo teikti  projektą „Plungės 

rajono savivaldybės gatvių 

apšvietimo modernizavimas“ ir lėšų 

skyrimo“ pakeitimo. 

 

Dėl bendradarbiavimo, įgyvendinant 

UAB „Vičiūnai ir partneriai“ naujos 

gamyklos statybos stambų investicijų 

projektą. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2020 m. spalio 29 d. 

sprendimo Nr. T1-248 „Dėl 

pritarimo sudaryti keleivių vežimo 

sutartį su UAB „Plungės autobusų 

parkas“ ir nemokamo keleivių 

vežimo vietinio (miesto ir 

priemiestinio) reguliaraus 

susisiekimo autobusų maršrutais“ 
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T1-36 

 

 

 

 

 

T1-37 

 

 

 

 

T1-38 

 

 

T1-39 

 

 

 

 

pakeitimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2018 m. liepos 26 d. 

sprendimo Nr. T1-162 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės administracijos 

struktūros patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

Dėl priemokų nustatymo Plungės 

rajono savivaldybės administracijos 

direktoriui ir Administracijos 

direktoriaus pavaduotojui. 

 

Dėl ilgalaikės paskolos paėmimo ir 

panaudojimo.  

 

Dėl pritarimo Plungės rajono 

savivaldybės tarybos Kontrolės 

komiteto 2021 metų veiklos 

ataskaitai.  

 

 

 

24 

 

 

 

 

 

21 

 

 

 

 

21 

 

 

21 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

21 

 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

16 

 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

0 

 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

5 

 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

b. s. 

 

 

 

                                                                      __________________ 

 

  



6 

 

 

IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

32 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

(posėdis vyko nuotoliniu būdu)  

 

2022 m. vasario 10 d. Nr. T-1 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2022 m. vasario 10 d., 13:00 – 17:20 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Jovita Šumskienė, Protokolo skyriaus vedėja. 

Posėdžio protokolą rašė Renata Vičienė, Protokolo skyriaus vyr. specialistė. 

Posėdyje nuotoliniu būdu dalyvavo 24 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdyje nedalyvavo Aidas Kėsas, UAB „Strategas“ direktorius.   

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Nuotoliniu būdu vykusio Savivaldybės tarybos 32 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas 

Plungės rajono savivaldybės www.youtube.com kanalu.   

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 32 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

2. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 metų darbo plano patvirtinimo. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

3. Informacija apie Telšių regiono integruotos teritorijų vystymo programos įgyvendinimą 

2021 m. Plungės miesto tikslinėje teritorijoje. 

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.  

4. Informacija apie Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020-2021 metais priimtų 

sprendimų vykdymą. 

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės administracijos direktorius. 

5. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 28 d. sprendimo Nr. T1-285 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės Švietimo tarybos patvirtinimo“ pakeitimo.  

6. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 26 d. sprendimo Nr. T1-255 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-122 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės Mokslo rėmimo programos lėšų skirstymo komisijos patvirtinimo“ 

pakeitimo“ pakeitimo. 

7. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 23 d. sprendimo Nr. T1-175 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo.  

8. Dėl atstovo delegavimo į Plungės sporto ir rekreacijos centro tarybą. 

9. Dėl Specialiosios tikslinės dotacijos mokymo lėšų dalies, tenkančios Savivaldybei, 

apskaičiavimo, paskirstymo ir panaudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

10. Dėl Trūkstamų specialistų pritraukimo į Plungės rajono savivaldybės viešąsias ir 

biudžetines įstaigas programos tvarkos aprašo patvirtinimo. 

11. Dėl Plungės rajono savivaldybės Trūkstamų specialistų sąrašo sudarymo komisijos ir jos 

nuostatų patvirtinimo. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė. 

12. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2022 metų Užimtumo didinimo programos 

patvirtinimo. 

http://www.youtube.com/
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13. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2016 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-249 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės Neveiksnių asmenų būklės peržiūrėjimo komisijos sudarymo ir 

jos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

14. Dėl viešosios įstaigos Plungės rajono savivaldybės ligoninės Gydymo ir Slaugos tarybų 

patvirtinimo. 

15. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 

programos priemonių vykdymo 2021 metų ataskaitai. 

16. Dėl Plungės rajono savivaldybės viešųjų sveikatos priežiūros įstaigų viešų konkursų 

vadovų pareigoms eiti organizavimo nuostatų patvirtinimo. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

17. Dėl pritarimo teikti investicijų projektus valstybės finansavimui gauti. 

18. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-319 

„Dėl Gyventojų iniciatyvų, skirtų gyvenamajai aplinkai  ir viešajai infrastruktūrai gerinti ir kurti, 

projektų idėjų atrankos ir finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

19. Dėl vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą ir tvarkymą priskaičiuoto 

mokesčio kompensavimo. 

20. Dėl Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 

2021 metų priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimo. 

21. Dėl Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 

2022 metų priemonių plano patvirtinimo. 

22. Dėl Plungės rajono savivaldybės šilumos ūkio specialiojo plano keitimo patvirtinimo. 

23. Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Plungės rajono 

savivaldybės vietinės reikšmės keliams bei gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus 

eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo ir skirstymo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

24. Dėl valstybės turto nurašymo ir likvidavimo. 

25. Dėl sutikimo perimti ilgalaikį materialųjį valstybės turtą Savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

26. Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo nereikalingu ir netinkamu naudoti bei 

jo nurašymo. 

27. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-345 

„Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų 

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

28. Dėl leidimo išnuomoti negyvenamąsias patalpas. 

29. Dėl leidimo išnuomoti negyvenamąsias patalpas. 

30. Dėl leidimo išnuomoti negyvenamąsias patalpas. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė. 

31. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-268 

„Dėl Maksimalaus bendrojo naudojimo objektų administravimo mokesčio tarifo apskaičiavimo 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimo. 

32. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-267 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės daugiabučių gyvenamųjų namų maksimalių techninės priežiūros 

tarifų patvirtinimo“ pakeitimo. 

33. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. birželio 25 d. sprendimo Nr. T1-134 

„Dėl pritarimo teikti  projektą „Plungės rajono savivaldybės gatvių apšvietimo modernizavimas“ ir 

lėšų skyrimo“ pakeitimo. 

34. Dėl bendradarbiavimo, įgyvendinant UAB „Vičiūnai ir partneriai“ naujos gamyklos 

statybos stambų investicijų projektą. 

35. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-248 

„Dėl pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su UAB „Plungės autobusų parkas“ ir nemokamo 

keleivių vežimo vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų maršrutais“ 

pakeitimo. 

36. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. liepos 26 d. sprendimo Nr. T1-162 



8 

 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės administracijos struktūros patvirtinimo“ pakeitimo. 

37. Dėl priemokų nustatymo Plungės rajono savivaldybės administracijos direktoriui ir 

Administracijos direktoriaus pavaduotojui. 

38. Dėl ilgalaikės paskolos paėmimo ir panaudojimo.  

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

39. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2022-2024 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo. 

Pranešėja Jurgita Saldukienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo 

pavaduotoja. 

40. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto patvirtinimo. 

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės administracijos direktorius. 

41. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2021 metų 

veiklos ataskaitai.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Kontrolės komiteto pirmininkas. 

42. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

42.1. Renginių, skirtų Magdeburgo teisių suteikimo Plungei 230 metų sukakčiai paminėti, 

pristatymas.  

Pranešėjas Mantas Česnauskas, Administracijos direktoriaus pavaduotojas.  

42.2. Žemaičių kalbos minėjimo 2022 metais programos pristatymas. 

Pranešėja Ingrida Uznevičiūtė, Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vyr. specialistė. 

42.3. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2022 m. 

sausio 3 d. reikalavimas Nr. TR5-1 (5.5E) „Dėl Lietuvos Respublikos aplinkos ministro 2016 m. 

gruodžio 30 d. įsakymu Nr. D1-971 patvirtinto Statybos techninio reglamento STR 1.07.03:2017 

„Statinių techninės ir naudojimo priežiūros tvarka. Naujų nekilnojamojo turto kadastro objektų 

formavimo tvarka“ 104.1. ir 104.2. papunkčių įgyvendinimo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

PAPILDOMAS KLAUSIMAS. 

43. Dėl įgaliojimo dalyvauti VšĮ Plungės  rajono greitosios medicinos pagalbos dalininkų 

susirinkime. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

 

 

Prieš prasidedant posėdžiui, Jonas Mockūnas pareiškė, kad pasitraukia iš Lietuvos valstiečių 

ir žaliųjų sąjungos frakcijos. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 32 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė posėdžio darbotvarkę. Sakė, kad ji papildyta 

vienu klausimu. 

Atsižvelgdamas į biudžeto ir strateginio veiklos plano svarbą, Adomas Zamulskis paprašė po 

3-ojo klausimo svarstyti 39-ąjį ir 40-ąjį darbotvarkės klausimus.  

Audrius Klišonis informavo, kad šios dienos posėdyje dalyvauja Grumblių bendruomenės 

atstovai, kurie nori pasisakyti dėl Grumblių pradinio ugdymo skyriaus išsaugojimo.  

Tarybos nariai pastabų dėl darbotvarkės neturėjo, Adomo Zamulskio pasiūlymui pritarė. 

Taip pat sutiko išklausyti Grumblių bendruomenės atstovų pasisakymus.   

NUSPRĘSTA: 

1. Leisti posėdžio pradžioje pasisakyti Grumblių bendruomenės atstovams. 

2. Po 3-ojo klausimo svarstyti 39-ąjį ir 40-ąjį klausimus.  

3. Posėdžiauti pagal pateiktą darbotvarkę su vienu papildomu klausimu.  

 

SVARSTYTA. Grumblių bendruomenės atstovų prašymo aptarimas. 

Sigutė Jackevičienė padėkojo už atkreiptą dėmesį į Plungės r. Alsėdžių Stanislovo 

Narutavičiaus gimnazijos Grumblių pradinio ugdymo skyriaus (toliau – Mokykla) išlikimo 

klausimą. Pranešėja įvardijo, kuo ši Mokykla yra išskirtinė, siūlė padėti ją išsaugoti.  
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Alvydas Norvidas patikino, kad šią Mokyklą baigę ugdytiniai įgyja gerą išsilavinimą, 

puikius pagrindus tolimesniems mokslams. Jis prašė išsaugoti šią Mokyklą.    

Jūratė Dozorova paminėjo, kad šioje Mokykloje dirbančios mokytojos Dainos Zabitytės 

pastangų dėka ir skirto dėmesio jos specialiųjų poreikių turintis sūnus turi ateitį. Ji teigė nematanti 

problemų vaikus mokyti jungtinėse klasėse, kai vaikai sulaukia tiek daug mokytojos dėmesio.   

Gediminas Norvaišas priminė, kiek pradinių ugdymo skyrių jau yra uždaryta. Siūlė sustoti ir 

pagalvoti apie vaikų ateitį. Atkreipė dėmesį į jaunėjančią Grumblių bendruomenę.  

Judita Stankutė dėkojo Grumblių bendruomenės atstovams, aktyviai ginantiems savo 

Mokyklą. Tarybos narė paminėjo, kad, esant reikiamam mokinių skaičiui, klasių komplektų 

klausimas galės būti sprendžiamas.  

Dainos Martišienės manymu, šiandien niekas neprieštarauja Grumblių bendruomenės 

iniciatyvai. Ji teigė, kad didesnę įtaką teigiamam rezultatui turi LR Seime dirbantys 2 rajono 

atstovai. Pasak jos, šie asmenys galėtų kelti šį klausimą aukštesniu lygmeniu.  

Algirdas Pečiulis priminė, jog Grumblių bendruomenė savo lėšomis prisidėjo prie Mokyklos 

pastato tvarkymo. Taip pat paminėta, jog dėl šio klausimo jau anksčiau buvo kreiptasi Savivaldybės 

tarybos vardu į LR Vyriausybę. Siūlė pamąstyti apie galimybę pakartotinai kreiptis tarybos vardu į 

LR švietimo, mokslo ir sporto ministeriją.  

Audrius Misiūnas sakė, kad pagal numatomus teisės aktų pakeitimus, šią Mokyklą reikėtų 

uždaryti. Jo manymu, taryba turėtų duoti ženklą, kad palaiko idėją išsaugoti šią Mokyklą ir gali 

spręsti klausimą dėl finansavimo iš Savivaldybės biudžeto skyrimo jai išlaikyti. Tarybos narys sakė, 

kad reikia duoti atsakymą bendruomenei, kad tėvai neišvežiotų vaikų į Plungės miesto mokyklas. 

Kvietė tarybą, esant tam tikrai situacijai, palaikyti idėją išlaikyti Mokyklą iš Savivaldybės biudžeto.  

Liudas Skierus siūlė peržiūrėti pavėžėjimo galimybes ir pasistengti sutelkti didesnį mokinių 

skaičių. Priminė, jog visai netoli yra Stanelių gyvenvietė.   

Asta Beierle Eigirdienė pasidžiaugė, jog grumbliškiai gina savo Mokyklą. Ji vylėsi, jog iki 

vasaros pabaigos situacija pagerės, o bendruomenės paprašyta padirbėti šiuo klausimu, kad klasės 

komplektas būtų toks, koks turi būti. Tarybos narė atkreipė dėmesį į tai, jog Savivaldybė nėra pajėgi 

finansiškai išlaikyti mokyklas, kuriose nesukomplektuojamos klasės. Ji prašė neišvežioti vaikų po 

kitas Plungės rajono mokyklas.  

Liudas Skierus kalbėjo apie galimybę 2024 metais statyti naują vaikų darželį, kuriame būtų 

vykdomas ir  pradinis mokymas.  

Česlovas Kerpauskas sakė, kad šitas klausimas šios dienos posėdyje svarstomas dėl 

Grumblių bendruomenės aktyvumo ir didelio noro išsaugoti Mokyklą.  

Asta Beierle Eigirdienė priminė Česlovui Kerpauskui, kad šios dienos posėdyje nebus 

priimamas sprendimas dėl šios Mokyklos ateities.  

Gintautas Rimeikis paminėjo, kad, konsultuojantis su LR švietimo, mokslo ir sporto 

ministerijos atstovais, buvo gauta informacija, jog, patikslinus tinklo kūrimo taisykles, 

savivaldybėms nebebūtų leidžiama prisidėti prie nesukomplektuotų klasių finansavimo. Pasak jo, 

išimtys būtų taikomos tik formuojant 5-10 klasių komplektus. Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas 

teigė, kad reikėtų raštiško LR švietimo, mokslo ir sporto ministerijos išaiškinimo.  

Gintautas Rimeikis priminė, kad gruodžio mėnesį, vadovaujantis naujai patvirtintomis tinklo 

kūrimo taisyklėmis, buvo patvirtinti klasių komplektai. Vedėjo teigimu, norint formuoti klasių 

komplektus Grumbliuose, reikėtų keisti tarybos sprendimą. Informuota, jog vieno 1-4 klasių 

komplekto formuoti nebegalima, reikia 2 komplektų su skirtingais mokytojais.  

Audrius Klišonis išreiškė viltį, kad pavyks pakreipti pozityvia linkme tinklo kūrimo 

pokyčius. 

Audrius Misiūnas paprašė Gintauto Rimeikio įvardyti konkrečius skaičius, kiek reikia vaikų 

klasių komplektuose. 

Gintautas Rimeikis informavo, kad vienoje jungtinėje klasėje privalo būti bent 8 vaikai, iš 

viso – 16 vaikų.  

Regimantas Kavaliauskas patikino, kad gimnazija nori išlaikyti savo skyrių, tačiau 

apgailestauta, jog nacionaliniai teisės aktai tam nėra palankūs. Paminėta, jog 3-4 klasių komplekte 
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vaikų pakanka, per mažai yra ateinančių pirmokų ir antrokų. Direktorius paprašė netransliuoti viešai 

žinios, jog ši Mokykla jau uždaroma, kai to dar neįvyko.  

Sigutė Jackevičienė priminė, jog jau prasidėjo priėmimas į mokyklas, ir grumbliškiai turi 

priimti sprendimą, kur leisti savo vaikus. Ji paprašė, kiek įmanoma greičiau, pateikti išaiškinimą, ką 

daryti tėvams, ieškantiems mokyklos savo vaikams.  

Gintautas Rimeikis patikino, kad nė vienas vaikas neliks be mokyklos. Dar kartą paminėta, 

jog, esant norui, kovo mėnesį galima pakoreguoti tarybos sprendimą dėl klasių komplektų skaičiaus 

patvirtinimo.  

Audrius Klišonis reziumavo, jog iš šios dienos pasisakymų juntamas geranoriškas tarybos 

nusiteikimas Mokyklai išsaugoti. Grumblių bendruomenės atstovams palinkėta nesustoti siekiant 

savo tikslo.  

Alvydas Norvidas padėkojo už geranorišką tarybos požiūrį šiuo klausimu.  

 

2. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 metų darbo plano patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, sakė, jog Savivaldybės tarybos 2022 metų 

darbo planas parengtas atsižvelgiant į šių metų komitetų darbo planus.  

Pranešėjas informavo, kad buvo gauti 2 pasiūlymai papildyti darbo planą: kovo mėnesį -  

išklausyti Plungės rajono savivaldybės Etikos komisijos 2021 metų veiklos ataskaitą, o balandžio 

mėnesį – Žemaitijos nacionalinio parko 2021 metų veiklos ataskaitą.   

Tarybos nariai darbo plano papildymui neprieštaravo. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-1 pridedamas). 

 

3. SVARSTYTA. Informacija apie Telšių regiono integruotos teritorijų vystymo programos 

įgyvendinimą 2021 m. Plungės miesto tikslinėje teritorijoje. 

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, pateikė 

informaciją apie Telšių regiono integruotos teritorijų vystymo programos įgyvendinimą 2021 m. 

Plungės miesto tikslinėje teritorijoje (medžiaga pridedama). 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

39. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2022-2024 metų strateginio veiklos plano 

patvirtinimas. 

Pranešėja Jurgita Saldukienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo 

pavaduotoja, pristatė parengtą sprendimo projektą. Pranešimo metu pranešėja naudojo iš anksto 

parengtas skaidres (medžiaga pridedama). 

Pranešėja paminėjo, kad, vadovaujantis Strateginio planavimo metodika, nuo šiol 

Savivaldybės biudžeto asignavimai turi atitikti Strateginio veiklos plano asignavimus.  

Jurgita Saldukienė informavo, kad Savivaldybės 2022-2024 metų strateginio veiklos plane 

numatytiems 4 prioritetams įgyvendinti suformuotos 8 programos.  

Pranešėja apžvelgė šias programas, joms numatytą finansavimą ir asignavimų šaltinius.   

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-2 pridedamas). 

 

40. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto patvirtinimas. 

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės administracijos direktorius, informavo, jog 

parengtu sprendimo projektu siūloma patvirtinti Plungės rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto 

pajamas – 48 159,630 tūkst. eurų, iš jų – 1 193,400 tūkst. eurų – iš biudžetinių įstaigų pajamų už 

prekes, teikiamas paslaugas ir turto nuomą į Savivaldybės biudžetą ir 2021 metais nepanaudotų 

biudžeto lėšų likutį  – 2 820,400 tūkst. eurų; taip pat Savivaldybės 2022 metų skolintas lėšas – 1 

519,600 tūkst. eurų bei Savivaldybės 2022 metų biudžeto asignavimus – 51 286,330 tūkst. eurų ir 1 

213,300 tūkst. eurų – paskoloms grąžinti.  
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Pranešėjas apžvelgė naujas priemones, kurioms šiais metais yra numatytas finansavimas iš 

Savivaldybės biudžeto. Taip pat kalbėta apie papildomas lėšas kultūros ir meno darbuotojų darbo 

užmokesčiui padidinti, kompensacijoms ir pašalpoms mokėti, seniūnijų veiklai vykdyti bei 

numatytą finansavimą prisidėti prie Plungės rajono savivaldybės ligoninės įsigyjamo kompiuterinio 

tomografo.  

Algirdas Pečiulis teiravosi, kodėl šių metų biudžete neįvertinti tarybos lygmeniu aptarti 

sprendimai. Tarybos narys omenyje turėjo Stalgėnų bendruomenės lūkesčius, naujo tako įrengimą 

Birutės g. kapinėse. Taip pat Algirdas Pečiulis pastebėjo, jog šiemet nėra numatyta finansavimo nė 

vienam sporto aikštynui atnaujinti. 

Mindaugas Kaunas informavo, kad Architektūros eilutės didžioji dalis lėšų teks bendrojo 

plano rengimui. Kadangi dar nėra žinoma tiksli šios paslaugos kaina, nenorima įsipareigoti per 

šiuos metus atlikti kitų tam tikrų projektavimų. Pasak Administracijos direktoriaus, likus pinigų, bus 

tariamasi, kurio kito objekto projektavimą užsakyti.  

Mindaugas Kaunas informavo, kad jau baigiama atlikti Plungės miesto senųjų kapinių tako 

projekto ekspertizė. Darbus vykdys Plungės miesto seniūnija.  

Administracijos direktorius patikino, jog sporto aikštynų atnaujinimo klausimas nėra 

pamirštas, Bendruomenės sveikatos taryba jau yra susidėliojusi prioritetus, kuriuos aikštynus 

tvarkyti iš Savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos sveikatinimui skirtų 

lėšų.  

Algirdas Pečiulis atkreipė dėmesį į tai, jog Bendruomenės sveikatos tarybos fondo lėšos 

skirtos veikloms vykdyti, o ne infrastruktūrai įrengti. Jo manymu, tokiems darbams lėšos turėtų būti 

skiriamos iš Savivaldybės biudžeto.  

Adomas Zamulskis teigė, kad visų poreikiams patenkinti reikia žymiai didesnio biudžeto. Jis 

apgailestavo, jog naujai sutvarkytuose sporto aikštynuose prie gyvenamųjų daugiabučių namų nėra 

sportuojančių žmonių.  

Gediminas Norvaišas teiravosi, ar numatytos lėšos Žemaičių Kalvarijos ir Kulių kultūros 

centrų sujungimui su muziejais.  

Tarybos narys informuotas, kad yra.  

Audrius Klišonis teigė, kad parengtas biudžeto projektas nėra suderintas su 2011 metais 

priimtu tarybos sprendimu dėl Šateikių vaikų dienos centro steigimo. Meras informavo, kad 

steigimo sutartyje nurodyti šie Savivaldybės įsipareigojimai: išlaikyti 1 etatą ir padengti 50 proc. 

komunalinių išlaidų. Pasak mero, dabar biudžete numatytų 18 tūkst. Eur užtenka šiems 

įsipareigojimams įvykdyti, dar ir lieka šiek tiek, tačiau priminta, jog šiais metais LR socialinės 

apsaugos ir darbo ministerija nurodė už kiekvieną vaiką skirti papildomai po 30 Eur. Audriaus 

Klišonio žiniomis, susidaro beveik 11 tūkst. Eur skirtumas, į kurį teisėtai pretenduoja Šateikių vaikų 

dienos centras. Pasak mero, Savivaldybė privalo vykdyti sutartinius įsipareigojimus, todėl biudžete 

Šateikių vaikų dienos centrui turėtų būti numatyta 11 tūkst. Eur didesnė suma.  

Audrius Klišonis teiravosi Administracijos direktoriaus, ar taryba, priimdama pristatomą 

sprendimo projektą, nėra kolizijoje su 2011 metais priimtu tarybos sprendimu. Klausta, kodėl 

Šateikių vaikų dienos centrui nėra skiriama po 30 Eur už kiekvieną vaiką (pagal LR SADM 

metodiką).  

Mindaugas Kaunas teigė žinantis tą 2011 metais priimtą tarybos sprendimą. Pasak jo, pagal 

numatytą skirti finansavimą sutartiniai įsipareigojimai yra įvykdomi, taip pat bendroje sumoje 

užtenka ir tų 30 Eur už kiekvieną vaiką. Jis sakė negalintis pasakyti, kaip skaičiuoja meras ir kaip – 

Savivaldybės administracija.  

Adomas Zamulskis teigė, kad dėl šio klausimo buvo diskutuota. Jis vylėsi, jog šiemet bus 

rastas kompromisas, ir centras neliks nuskriaustas.  

Raimondas Doviltis pasisakė apie uždarytas mokyklas bei visų vaikų dienos centrų 

lygiavertiškumą.  

Algirdas Pečiulis, atsižvelgdamas į tai, kas buvo išsakyta, sakė nepritarsiantis parengtam 

biudžeto projektui.  
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Marijus Kaktys pasisakė teigiamai apie šių metų biudžeto projektą. Jis vylėsi, jog šiemet bus 

surinkta viršplaninių pajamų, ir siūlė taip pat nepamiršti seniūnijų.  

Audrius Klišonis klausė Mindaugo Kauno, kokie šiemet numatomi ekstremalūs įvykiai, kad, 

palyginti su 2021 metais, Administracijos direktoriaus rezervas didinamas 2,5 karto.  

Mindaugas Kaunas kalbėjo apie teisinę nuostatą 1 proc. nuo biudžeto skirti administracijos 

direktoriaus rezervui. Šiuo metu Savivaldybės administracijos direktoriaus rezervas siekia apie 0,5 

proc. Jis priminė, kad jau 2 metus tęsiasi ekstremali situacija, o rezervo pinigai naudojami šios 

situacijos padariniams likviduoti. Paminėta, jog rezervo pinigus perskirsto taryba, todėl 

Administracijos direktorius neįžvelgė nieko blogo turėti apyvartinių lėšų, juolab kai pasaulyje 

susiklosčiusi tokia geopolitinė ir pandeminė situacija.   

Audrius Klišonis klausė, ar praėjusiais metais buvo kreiptasi į tarybą dėl Administracijos 

direktoriaus rezervo padidinimo.  

Mindaugas Kaunas atsakė, kad rezervas nebuvo padidintas, nes kas ketvirtį lėšas pervesdavo 

LR finansų ministerija.  

Adomas Zamulskis pritarė idėjai nusimatyti tam tikrą sumą Administracijos direktoriaus 

rezerve. Tarybos narys atkreipė dėmesį į tai, jog nėra žinoma, ar užteks šiemet papildomai numatytų 

lėšų socialinėms išmokoms ir biudžetinių įstaigų komunalinėms išlaidoms padengti.  

Audrius Klišonis teigė, jog pagal pajamas biudžetas yra neblogas, tačiau, nenorėdamas 

pažeisti priimtų teisės aktų ir laikydamasis sutartinių įsipareigojimų Šateikių vaikų dienos centrui, 

meras paprašė iš Administracijos direktoriaus rezervo paimti ir perduoti šiam centrui trūkstamus 10 

tūkst. Eur. Kitu atveju, jis teigė negalėsiantis pasirašyti po šiuo sprendimu, nes jis prieštarauja 2011 

metais priimtam tarybos sprendimui.  

Nesant bendro sutarimo dėl sprendimo priėmimo, vyko balsavimas dėl pateikto svarstyti 

sprendimo priėmimo. Jo rezultatai: už – 17, prieš – 0, susilaikė – 6. 

Sprendimas priimtas.  

Po įvykusio balsavimo Adomas Zamulskis pasidalijo savo mintimis apie įvykusį klausimo 

svarstymą.  

Mindaugas Kaunas padėkojo Savivaldybės administracijos darbuotojams, prisidėjusiems 

prie biudžeto projekto rengimo.  

Audrius Klišonis teigė, jog Savivaldybė turi garbingai laikytis priimtų sprendimų bei 

sutartinių įsipareigojimų.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-3 pridedamas). 

 

4. SVARSTYTA. Informacija apie Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020-2021 metais 

priimtų sprendimų vykdymą. 

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės administracijos direktorius, pristatė, kaip yra 

vykdomi tarybos 2020-2021 metais priimti sprendimai (medžiaga pridedama).  

Pranešimo metu plačiau aptarta kai kurių sprendimų vykdymo eiga.  

Algirdas Pečiulis teiravosi, kada planuojama rekonstruotame mokyklos pastate Varkaliuose 

apgyvendinti socialinio būsto laukiančias šeimas.  

Mindaugas Kaunas informavo, kad šiuo metu vykdomos pastato statybos užbaigimo 

procedūros. Į pastatą šeimos galės atsikraustyti tik užbaigus šias procedūras.   

Algirdas Pečiulis domėjosi parapijos namų tvarkyba.  

Mindaugas Kaunas atsakė, kad jiems tvarkyti jau yra pradėtos viešojo pirkimo procedūros. 

Plačiau papasakota apie planuojamą įgyvendinti projektą, finansuojamą iš kelių šaltinių. Audrius 

Klišonis užsiminė, jog projektas stringa dėl nenumatytų aplinkybių.  

Algirdas Pečiulis teiravosi apie sutarties su AB „LTG Infra“ pasirašymą.  

Mindaugas Kaunas atsakė, kad derinamas sutarties pasirašymas el. parašais skirtingose 

sistemose, per šią dieną planuojama šį nesklandumą išspręsti.  

Audrius Klišonis rekomendavo nedelsti pasirašant sutartį dėl kelio Nr. 17.   

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 
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5. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 28 d. sprendimo 

Nr. T1-285 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Švietimo tarybos patvirtinimo“ pakeitimas.  

Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė, informavo, kad į 

Savivaldybės Švietimo tarybos sudėtį vietoje Ugnės Grumblytės siūloma įtraukti Akvilę Duoblytę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-4 pridedamas). 

 

6. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 26 d. sprendimo 

Nr.T1-255 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-122 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės Mokslo rėmimo programos lėšų skirstymo komisijos 

patvirtinimo“ pakeitimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad į Savivaldybės Mokslo rėmimo programos 

lėšų skirstymo komisijos sudėtį vietoje Ugnės Grumblytės siūloma įtraukti Akvilę Duoblytę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-5 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 23 d. sprendimo Nr. 

T1-175 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė sakė, kad sprendimo projektas parengtas atsižvelgiant į 

Plungės sporto ir rekreacijos centro prašymą padidinti mokestį baidarių ir kanojų irklavimo 

ugdytiniams.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-6 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Atstovo delegavimas į Plungės sporto ir rekreacijos centro tarybą. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad Sporto taryba į Plungės sporto ir rekreacijos 

centro tarybą pasiūlė deleguoti UAB „Litnaglis“ generalinį direktorių Mindaugą Bondauskį.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-7 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Specialiosios tikslinės dotacijos mokymo lėšų dalies, tenkančios 

Savivaldybei, apskaičiavimo, paskirstymo ir panaudojimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydama jo 

esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-8 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Trūkstamų specialistų pritraukimo į Plungės rajono savivaldybės 

viešąsias ir biudžetines įstaigas programos tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė pristatė sprendimo projektą, nurodydama pagrindinius 

aspektus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-9 pridedamas).  

 

11. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Trūkstamų specialistų sąrašo sudarymo 
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komisijos ir jos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė pristatė sprendimo projektą, įvardijo komisijos sudėtį.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-10 pridedamas).  

 

12. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2022 metų Užimtumo didinimo programos 

patvirtinimas. 

Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, apžvelgė 

nedarbo lygį Plungės rajone bei trumpai pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo 

esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-11 pridedamas).  

 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2016 m. rugsėjo 29 d. sprendimo 

Nr. T1-249 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Neveiksnių asmenų būklės peržiūrėjimo komisijos 

sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis informavo, kad parengtu sprendimo projektu siūloma 

patikslinti komisijos sudėtį ir vietoje Genovaitės Vasylienės įtraukti Jolantą Puidokienę.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-12 pridedamas). 

 

14. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Plungės rajono savivaldybės ligoninės Gydymo ir 

Slaugos tarybų patvirtinimas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis sakė, kad siūloma patvirtinti viešosios įstaigos Plungės 

rajono savivaldybės ligoninės Gydymo ir Slaugos tarybų sudėtis. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-13 pridedamas).  

 

15. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo 

specialiosios programos priemonių vykdymo 2021 metų ataskaitai. 
Pranešėjas Raimondas Doviltis trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Algirdas Pečiulis pasigedo išsamesnės ataskaitos, kadangi sprendimo priede pateiktos tik 2 

lentelės.  

Pranešėjas rekomendavo dėl platesnės apimties ataskaitos kreiptis į Plungės rajono 

savivaldybės visuomenės sveikatos biuro direktorę.  

Oresta Gerulskienė informavo, kad tokios formos (lentelės) ataskaitos reikalauja LR 

sveikatos apsaugos ministerija.  

Algirdas Pečiulis paprašė jam pateikti informaciją apie pareiškėjus, jų įgyvendintus 

projektus bei skirtas lėšas. 

Oresta Gerulskienė pažadėjo šią informaciją atsiųsti.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-14 pridedamas).  

 

16. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės viešųjų sveikatos priežiūros įstaigų viešų 

konkursų vadovų pareigoms eiti organizavimo nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus.  
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Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-15 pridedamas). 

 

PAPILDOMAS KLAUSIMAS. 

43. SVARSTYTA. Įgaliojimas dalyvauti VšĮ Plungės  rajono greitosios medicinos pagalbos 

dalininkų susirinkime. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, sakė, kad, vadovaujantis VšĮ Plungės rajono greitosios 

medicinos pagalbos (toliau – Įstaiga) įstatais, Savivaldybė turi deleguoti asmenį į vasario 25 d. 

vyksiantį  Įstaigos dalininkų susirinkimą.  

Raimondas Doviltis informavo, kad Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto posėdžio 

metu pasiūlyta jo kandidatūra netinka, todėl jis pasiūlė įgalioti Savivaldybės administracijos 

direktorių Mindaugą Kauną.  

Algirdo Pečiulio žiniomis, negalima deleguoti ne tik politiko, bet ir politinio asmeninio 

pasitikėjimo valstybės tarnautojo.   

Vytautas Tumas patikino, kad tarybos narys tikrai negali dalyvauti Įstaigos dalininkų 

susirinkime. Juristo manymu, nėra jokių teisinių kliūčių Įstaigos dalininkų susirinkime dalyvauti 

Savivaldybės administracijos direktoriui. Jis paprašė Algirdo Pečiulio įvardyti, kuriame įstatyme jis 

rado nuostatą, kad to negali daryti politinio asmeninio pasitikėjimo valstybės tarnautojas.  

Algirdas Pečiulis žadėjo pasidalyti turima informacija. 

Raimondas Doviltis supažindino su Įstaigos dalininkų susirinkimo darbotvarke. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-16 pridedamas). 

 

17. SVARSTYTA. Pritarimas teikti investicijų projektus valstybės finansavimui gauti. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė, įvardijo 

visus 5 investicijų projektus, siūlomus teikti valstybės finansavimui gauti. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-17 pridedamas).  

 

18. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo 

Nr. T1-319 „Dėl Gyventojų iniciatyvų, skirtų gyvenamajai aplinkai  ir viešajai infrastruktūrai gerinti 

ir kurti, projektų idėjų atrankos ir finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė informavo, kad koreguojami Aprašo punktai, susiję su amžiaus 

cenzu.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-18 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą ir tvarkymą 

priskaičiuoto mokesčio kompensavimas. 

Pranešėja Daina Martišienė sakė, kad dėl 813,80 Eur dydžio kompensacijos skyrimo 

kreipėsi vietos bendruomenes vienijanti asociacija „Plungės karštas“. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-19 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios 

programos 2021 metų priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projekto esmę. 
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Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-20 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios 

programos 2022 metų priemonių plano patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-21 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės šilumos ūkio specialiojo plano keitimo 

patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė kvietė pritarti parengtam Savivaldybės šilumos ūkio specialiojo 

plano keitimui. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-22 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Plungės 

rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams bei gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir 

saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo ir skirstymo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama pagrindinius 

aspektus.  

Algirdas Pečiulis klausė, kuris sąrašas iš 22 parengtų bus pirmasis, skirstant lėšas 

prioritetinių gatvių tvarkymui 2023 metais.  

Mindaugas Kaunas patikino, kad rengs atskirą pasitarimą su tarybos nariais dėl prioritetinės 

gatvės parinkimo. Administracijos direktorius apgailestavo, jog nesulaukia konkrečių atsakymų iš 

Lietuvos automobilių kelių direkcijos (toliau – LAKD).   

Arvydas Liutika informavo, kad tokioje kurioziškoje situacijoje yra atsidūrusi ne viena 

savivaldybė, todėl vasario mėnesį LAKD planuoja rengti pasitarimą, po kurio, tikimasi, taps 

aiškesnė veiksmų seka.  

Audrius Klišonis pademonstravo sąrašą gatvių, kurioms tvarkyti jau yra parengti techniniai 

projektai. Pasak mero, vadovaujantis protokoliniu nutarimu, šios gatvės turėtų būti tvarkomos 

prioriteto tvarka. Jis klausė, ar, pritarus siūlomam tvirtinti tvarkos aprašui, bus pateisinti šiose 

gatvėse gyvenančių gyventojų lūkesčiai. Audriaus Klišonio teigimu, jam kelia nerimą gatvių 

eiliškumo klausimas.  

Mindaugas Kaunas informavo, kad šiemet Kelių priežiūros ir plėtros programai įgyvendinti 

numatoma gauti 2,4 mln. Eur. Jis atkreipė dėmesį į tai, jog šiandien siūloma patvirtinti šių lėšų 

paskirstymo metodiką, o ne gatvių prioritetus. Pasak jo, kol kas nėra nuspręsta, kurią gatvę tvarkyti 

šiemet.  

Gintarė Drackienė atkreipė dėmesį į prastos būklės Žemaitės g. atkarpą.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-23 pridedamas). 

 

24. SVARSTYTA. Valstybės turto nurašymas ir likvidavimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-24 pridedamas). 
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25. SVARSTYTA. Sutikimas perimti ilgalaikį materialųjį valstybės turtą Savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-25 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimas nereikalingu ir 

netinkamu naudoti bei jo nurašymas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-26 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo 

Nr. T1-345 „Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė informavo, kad į Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės 

nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašą siūloma įtraukti Gilaičių kaime esantį grūdų 

malūną. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-27 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Leidimas išnuomoti negyvenamąsias patalpas. 
Pranešėja Daina Martišienė sakė, kad prašoma leisti viešo konkurso būdu išnuomoti Platelių 

miestelyje esančias negyvenamąsias patalpas administracinei ar prekybos veikloms vykdyti.   

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-28 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Leidimas išnuomoti negyvenamąsias patalpas. 
Pranešėja Daina Martišienė informavo, kad prašoma leisti viešo konkurso būdu išnuomoti 

Plungės M. Oginskio meno mokyklos patalpas kavinės veiklai vykdyti. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-29 pridedamas). 

 

30. SVARSTYTA. Leidimas išnuomoti negyvenamąsias patalpas.  
Pranešėja Daina Martišienė sakė, kad prašoma leisti ne konkurso būdu išnuomoti Žemaičių 

dailės muziejaus patalpas kultūrinei – švietėjiškai veiklai vykdyti. Pranešėja užsiminė, kad patalpas 

nuomotųsi VšĮ „Edukacija kitaip“ (toliau – Įstaiga).  

Daina Martišienė informavo, jog siūloma nustatyti patalpų 1 kv. m mėnesinį nuomos 

mokestį – 1,50 Eur (be PVM). 

Audrius Klišonis teigė girdėjęs, jog Įstaiga negauna finansavimo patalpų nuomai. Prašė 

Savivaldybės administracijos pateikti komentarą.  

Živilė Bieliauskienė informavo apie gautą Įstaigos prašymą atsižvelgti į vykdomą socialinę, 

pelno nesiekiančią veiklą bei dideles komunalines sąnaudas nuomojamose patalpose. Turto skyriaus 

vedėja teigė, jog taryba turi galimybę sumažinti nuomos kainą.  

Audrius Klišonis sutiko, jog Įstaiga atlieka svarbų darbą šiais neramiais laikais ir kad 

kiekvienas euras jai yra svarbus. Prašė tarybos narių teikti siūlymus dėl patalpų nuomos kainos.  
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Adomas Zamulskis teigė girdėjęs, kad Įstaiga nebegali arba turi labai mažas galimybes iš 

įgyvendinamo projekto lėšų padengti nuomos kaštus, todėl pasiūlė kainą sumažinti iki 1,00 Eur/1 

kv. m (be PVM). 

Audrius Klišonis pateikė siūlymą kainą mažinti iki 0,57 Eur/1 kv. m (be PVM). 

Algirdas Pečiulis klausė, ar negalima šių patalpų Įstaigai suteikti panaudos pagrindais. 

Živilė Bieliauskienė atsakė, kad LR valstybės ir savivaldybių turto valdymo įstatymo 

nuostatos neleidžia savivaldybėms suteikti patalpas panaudos pagrindais viešosioms įstaigoms. Ji 

informavo, jog Įstaigai buvo pritaikyta įstatymo išimtis leisti patalpas išnuomoti ne konkurso būdu.  

Rimas Dužinskas pasiūlė kainą sumažinti iki 0,50 Eur/1 kv. m (be PVM).  

Audrius Klišonis ir Adomas Zamulskis savo pasiūlymus atsiėmė, o už Rimo Dužinsko 

pasiūlymą patalpų nuomos kainą sumažinti iki 0,50 Eur/1 kv. m (be PVM) balsuota bendru 

sutarimu.  

NUSPRĘSTA: 

1. Patikslinti sprendimo projekto 2 punktą ir jį išdėstyti taip: „Nustatyti patalpų 1 kv. m 

mėnesinį nuomos mokestį – 0,50 Eur (be PVM)“.  

2. Priimti patikslintą sprendimą (sprendimas Nr. T1-30 pridedamas). 

 

31. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. 

T1-268 „Dėl Maksimalaus bendrojo naudojimo objektų administravimo mokesčio tarifo 

apskaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, 

trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Gediminas Norvaišas kalbėjo, jog dabar sužinojo, kad bus padidintas daugiabučių namų 

administravimo mokestis. Klausė, gal galima sužinoti ir kitus mokesčius, t. y. kiek padidės 

eksploatavimo, lėšų kaupimo mokestis bei techninė priežiūra.  

Adomas Zamulskis sakė, jog jis negali atsakyti į minėtą klausimą. Pasak jo, Komiteto 

posėdžio metu buvo diskutuota apie administravimo mokesčio bei techninės priežiūros tarifų 

pakeitimą. Kaip SĮ „Plungės būstas“ (toliau – Įmonė) skaičiavo, sakė, jog jis nežino. Komiteto 

pirmininkas paprašė Įmonės atstovų arba Savivaldybės administracijos specialistų pagalbos, 

atsakant į Gedimino Norvaišo klausimą.  

Posėdyje nedalyvaujant Įmonės atstovui, Savivaldybės meras paprašė Administracijos 

direktoriaus atsakyti į užduotą klausimą. 

Mindaugas Kaunas sakė, jog jis negali atsakyti į Gedimino Norvaišo klausimą. Pastebėjo, 

jog Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto posėdžio metu Įmonės direktoriaus buvo paprašyta 

pateikti papildomą informaciją, kiek papildomų lėšų bus surenkama ir kam jos bus panaudojamos. 

Prašoma informacija buvo pateikta. Direktorius kalbėjo, jog į Gedimino Norvaišo užduotą klausimą 

ekspromtu jis atsakyti negali, nes būtina skaičiuoti ir pan.     

Meras bei Gediminas Norvaišas sakė, jog klausimas lieka neatsakytas. Pasak Gedimino 

Norvaišo, gal reikėtų palaukti su sprendimo priėmimu, nes viskas labai brangsta.  

Adomas Zamulskis sakė, jog būtina suvokti, kad nuo 2019 metų eksploatavimo kaštai 

nekilo. Pasak jo, sprendimo projekto aiškinamajame rašte parašyta, kodėl yra didinamas minėtas 

mokestis. Adomo Zamulskio teigimu, pateikti argumentai, jog keitėsi darbo užmokesčio bei 

daugelio kitų išlaidų dydžiai, didėjo administravimo tarifų dydžiai, - teisingi. 

Vyko diskusija.   

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-31 pridedamas). 

 

32. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. 

T1-267 „Dėl Plungės rajono savivaldybės daugiabučių gyvenamųjų namų maksimalių techninės 

priežiūros tarifų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas 

pagrindinius aspektus.  
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Audrius Klišonis sakė, jog, svarstant 31 darbotvarkės klausimą, G. Norvaišas ir uždavė 

būtent klausimą apie techninės priežiūros tarifus. Pastebėjo, jog jam labai nemalonu, kad svarstant 

klausimus, susijusius su Savivaldybės įmonėmis bei įstaigomis, minėtos įstaigos neprisijungusios 

prie posėdžio ir negali atsakyti į tarybos narių užduodamus klausimus. Meras kalbėjo: „Būtų 

prašymas Administracijai įpareigoti dalyvauti ir atsakyti įmonių atstovus, jeigu iškyla vieni ar kiti 

klausimai. Dabar tiesiog vadovaujamės ta informacija, kurią turime. Negalime spausti gerbiamo 

Adomo dėl to, kad jis irgi dirba tik pagal savo kompetenciją, nes tikslius niuansus žino būtent SĮ 

„Plungės būstas“.  

Eugenijus Palubinskas, SĮ „Plungės būstas“ (toliau – Įmonė) direktorius, prisijungė prie 

posėdžio. 

Audrius Klišonis paprašė E. Palubinsko atsakyti į užduotus klausimus. 

Eugenijus Palubinskas kalbėjo, jog, atsakydamas į Gedimino Norvaišo paklausimą, užduotą 

svarstant 31 darbotvarkės klausimą, gali pasakyti, kad administravimo mokesčio tarifai pakelti 

vadovaujantis 2019 metų Savivaldybės tarybos sprendimu „Dėl Maksimalaus bendrojo naudojimo 

objektų administravimo mokesčio tarifo apskaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“. Pasak jo, 

vadovaujantis tvarkos aprašo formulėmis, buvo apskaičiuotas daugiabučių namų administravimo 

mokestis. Replikavo, - nei daugiau, nei mažiau. Sakė, jog nieko papildomo nesugalvojo. 

Kalbėdamas apie techninės priežiūros tarifų pakėlimą, sakė, jog yra patvirtintas LR Vyriausybės 

nutarimas, kaip yra apskaičiuojami techninės priežiūros tarifai.    

Gediminas Norvaišas padėkojo už jam parodytą dėmesį. Paprašė direktoriaus pasakyti, kiek 

padidės 1 m2 gyvenamojo ploto techninės priežiūros mokestis.  

Eugenijus Palubinskas kalbėjo, jog skaičiavo, kad administravimo mokestis už butą pakiltų 

nuo 1,20 euro iki 2,00 eurų per mėnesį. Pasak jo, maksimumas – 2,00 eurai, atsižvelgiant į buto 

kvadratūrą (80 m2). 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-32 pridedamas). 

 

33. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. birželio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-134 „Dėl pritarimo teikti  projektą „Plungės rajono savivaldybės gatvių apšvietimo 

modernizavimas“ ir lėšų skyrimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-33 pridedamas). 

 

34. SVARSTYTA. Bendradarbiavimas, įgyvendinant UAB „Vičiūnai ir partneriai“ naujos 

gamyklos statybos stambų investicijų projektą.  

Audrius Klišonis kalbėjo, jog, esant tikimybei, kad gali kilti viešųjų ir privačių interesų 

konfliktas, reikėtų tai deklaruoti, atsijungti ir visiškai nedalyvauti posėdyje šio klausimo svarstymo 

metu. 

Liudas Skierus ir Mindaugas Pocius nusišalino nuo klausimo svarstymo bei sprendimo 

priėmimo.  

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas 

pagrindinius aspektus. Paminėjo, jog Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų bei Ekonomikos, finansų ir 

biudžeto komitetų posėdžiuose aptariant šį sprendimo projektą buvo išsakytos pastabos dėl 

Ketinimų protokolo. Kalbėjo, jog tikisi, kad patikslintą minėtą protokolą yra gavę visi tarybos 

nariai. Informavo, jog investuotojas sutiko, kad patikslintas Ketinimų protokolas būtų viešinamas, 

nes buvo išbraukti keli punktai.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Irena Taučienė sakė, jog, skaitant Ketinimų protokolą, jai kilo klausimas dėl šalių 

įsipareigojimų vykdymo. Paminėjo, jog 1.2. papunktyje rašoma „Savivaldybė dės visas 

pastangas...“. Klausė, kaip įvertinti „visas pastangas“, t. y. kokio lygio tos pastangos? Siūlė minėtą 
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formuluotę pakeisti. Kalbėjo: „Paprasčiausiai, - Savivaldybė bendradarbiaus su investuotoju 

rengiant dokumentus, išduodant leidimus ir t. t.“ Pasak I. Taučienės, tai tik formuluotės klausimas.    

Adomas Zamulskis sakė, jog jam sunku yra pakomentuoti, kuri formuluotė būtų tinkama. 

Kalbėjo, jog nežino, ar žodžių pakeitimas ką nors pakeistų. Jo teigimu, svarbu stengtis 

bendradarbiauti ir netrukdyti, kad į Plungę galėtų ateiti stambus investuotojas. Paprašė I. Taučienės 

tiksliau suformuluoti išsakytą mintį. 

Irena Taučienė sakė: „Savivaldybė įsipareigoja bendradarbiauti, arba, - Savivaldybė 

bendradarbiaus su Investuotoju rengiant dokumentus, ruošiant leidimus, išrašant visas pažymas ir t. 

t.“ 

Adomas Zamulskis kalbėjo: „Savivaldybė bendradarbiaus, kad Investuotojo tikslai būtų 

įgyvendinti...“ Šitaip pasakykime, kad nekiltų visiems klausimų.“ Klausė, ar I. Taučienė sutiktų su 

tokiu pataisymu.  

Irena Taučienė sakė, jog taip būtų gerai.  

Vyko diskusija. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

Audrius Klišonis padėkojo, kad buvo atsižvelgta į pastabas, pateiktas komitetų posėdžiuose. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-34 pridedamas). 

 

35. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. 

T1-248 „Dėl pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su UAB „Plungės autobusų parkas“ ir 

nemokamo keleivių vežimo vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų 

maršrutais“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Audrius Klišonis teiravosi apie sprendimo priėmimą atgaline data, t. y. sprendimo 2 punkte 

yra parašyta „Nustatyti, kad šio sprendimo 1 punkte nustatyti įkainiai taikomi nuo 2022 m. sausio 1 

d.“. Kalbėjo, jog šiandien yra vasario 10 d., o sprendimas įsigaliotų nuo sausio 1 d. Klausė Vytauto 

Tumo, ar taip galima, ar nebus pastabų iš Vyriausybės atstovo, kad sprendimas priimamas atgaline 

data.   

Vytautas Tumas pastebėjo, jog situacija nėra visiškai vienareikšmė ir nepriekaištinga 

priimant sprendimą, kuris įsigalioja atgaline data. V. Tumo teigimu, atsižvelgiant į protingumo 

kriterijus, jo nuomone, reikėtų pabandyti priimti sprendimą tokį, koks jis yra suformuluotas. Toliau 

pabandė paaiškinti šią situaciją, kuri aprašyta sprendimo projekto aiškinamajame rašte.      

Vyko diskusija.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-35 pridedamas). 

 

36. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. liepos 26 d. sprendimo Nr. 

T1-162 „Dėl Plungės rajono savivaldybės administracijos struktūros patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, kad siūloma įsteigti naują Administracijos 

patarėjo pareigybę, atsakingą už korupcijos prevenciją. 

Audrius Klišonis klausė, ar reikalinga steigti patarėjo, ar specialisto pareigybę.  

Mindaugas Kaunas atsakė, kad siūloma steigti Administracijos patarėjo pareigybę, kad dėl 

mokamo didesnio atlyginimo pavyktų pritraukti aukštos kompetencijos darbuotoją.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-36 pridedamas). 

 

37. SVARSTYTA. Priemokų nustatymas Plungės rajono savivaldybės administracijos 

direktoriui ir Administracijos direktoriaus pavaduotojui. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis teigė, kad parengtu sprendimo projektu siūloma nustatyti 25 

proc. priemokas prie pareiginės algos Savivaldybės administracijos direktoriui ir jo pavaduotojui už 

sprendimo projekte išvardytas papildomas funkcijas. 
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Audriaus Klišonio manymu, turėjo būti parengti 2 atskiri sprendimų projektai, t. y.  dėl 

Administracijos direktoriaus ir jo pavaduotojo.  

Savivaldybės meras, atsižvelgdamas į kai kuriuos stringančius darbus ir dabartinę situaciją, 

suabejojo siūlomais skirti priemokų dydžiais. Sakė norintis balsuoti atskirai už personalijas.  

Adomas Zamulskis priminė, kad ir praėjusiais metais buvo parengtas tik 1 sprendimo 

projektams abiem tarnautojams.  

Vykstant diskusijoms, kaip turėtų būti balsuojama, Audrius Klišonis priminė, jog, pagal 

Savivaldybės tarybos veiklos reglamentą, pirmiausia balsuojama už pateiktą sprendimo projektą.  

Vytautas Tumas išaiškino, kaip turėtų vykti balsavimas. 

Audrius Klišonis teigė, kad Administracijos direktorius yra atsakingas už tiesiogiai jam 

pavaldžių įstaigų veiklą. Priminta apie nepagrįstai suteiktus lūkesčius gyventojams dėl šilumos 

kainos šį šildymo sezoną.  

Liudas Skierus pakomentavo, kad šilumos kainos didėjimą lėmė pokyčiai energetikos 

šaltinių srityje, o ne Administracijos direktoriaus veiksmai. Paprašyta nepolitikuoti.  

Audrius Klišonis išsakė kitus pastebėjimus. Vyko diskusija. 

Nesant bendro sutarimo dėl pateikto svarstyti sprendimo priėmimo, vyko balsavimas. Jo 

rezultatai: už – 16, prieš – 0, susilaikė – 5. 

Sprendimas priimtas. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-37 pridedamas). 

 

38. SVARSTYTA. Ilgalaikės paskolos paėmimas ir panaudojimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-38 pridedamas). 

 

41. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2021 

metų veiklos ataskaitai.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Kontrolės komiteto pirmininkas, pristatė Kontrolės komiteto 

2021 metų veiklos ataskaitą.  

Asta Beierle Eigirdienė informavo, kad, svarstant šį klausimą Kontrolės komiteto posėdyje, 

pateiktas siūlymas kreiptis į tarybą dėl pavedimo Savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybai (toliau – 

Tarnyba) atlikti Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro (toliau – Įstaiga) finansinį 

ir veiklos auditą. Tarybos narės žiniomis, Tarnyba šiemet planuoja liepos 1 d. atlikti šios Įstaigos 

finansinį auditą, o iki spalio mėnesį vyksiančio tarybos posėdžio d. galėtų atlikti ir kitą – veiklos – 

auditą. Pasak tarybos narės, auditoriams tiko spalio 15 d. 

Audrius Klišonis sakė, kad prieštaravimų iš tarybos narių nėra.  

Danutė Jarašiūnienė informavo, kad dėl pavedimo Tarnybai atlikti šį veiklos auditą 

reikalingas tarybos sprendimas, kuriame turi būti įvardyta konkreti užduotis.  

Algirdo Pečiulio manymu, siūlymo iniciatorė kitam tarybos posėdžiui turėtų parengti 

sprendimo projektą.    

Asta Beierle Eigirdienė sutiko, jog reikia parengti sprendimo projektą, suformuoti konkrečią 

užduotį ir nurodyti terminą.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA: 

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-39 pridedamas). 

2. Pritarti Astos Beierle Eigirdienės pasiūlymui pavesti Plungės rajono savivaldybės 

Kontrolės ir audito tarnybai iki spalio mėnesį vyksiančio Plungės rajono savivaldybės tarybos 

posėdžio atlikti Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro veiklos auditą. 

 

42. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai. 



22 

 

42.1. Renginių, skirtų Magdeburgo teisių suteikimo Plungei 230 metų sukakčiai paminėti, 

pristatymas.  

Pranešėjas Mantas Česnauskas, Administracijos direktoriaus pavaduotojas, papasakojo apie 

šiemet vyksiančius renginius, skirtus Magdeburgo teisių suteikimo Plungei 230 metų sukakčiai 

paminėti. 

Audrius Klišonis paprašė Savivaldybės administracijos skirti dėmesį bei kažkiek pinigų 

parengtai programai įgyvendinti.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija.  

 

42.2. Žemaičių kalbos minėjimo 2022 metais programos pristatymas. 

Pranešėja Ingrida Uznevičiūtė, Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vyr. specialistė, 

pristatė Žemaičių kalbos minėjimo 2022 metais programą.  

Rimas Dužinskas pateikė siūlymą pasiūlyti verslo subjektams prisidėti prie plakatų 

kabinimo viešojo transporto stotelėse.  

Gediminas Norvaišas padėkojo darbo grupei bei jos vadovei Ingridai Uznevičiūtei už atliktą 

darbą.  

Jolanta Skurdauskienė abejose pristatytose programose pasigedo renginių, susijusių su 

ekskursijų po miestą organizavimu, kultūros kelių lankymu.   

Ingrida Uznevičiūtė teigė, jog į programas sudėti naujesni, įdomesni renginiai, o BĮ Plungės 

turizmo informacijos centras planuoja rengti ekskursijas. Žadėta atsižvelgti į išsakytą pastebėjimą.  

Sandra Kasmauskienė patikino, kad ekskursijų bus. 

Česlovas Kerpauskas domėjosi, ar šiai programai įgyvendinti yra skirta lėšų.  

Mindaugas Kaunas patikino, kad pinigų yra – Plungės miesto šventės renginiams biudžete 

numatyta 60 tūkst. Eur.  

Audrius Klišonis išreiškė norą, kad tai būtų ne vienerių metų, o tęstiniai dalykai, susiję su 

kalbos ugdymu bei vystymu. Siūlyta šioms kalbos puoselėjimo veikloms numatyti lėšas ir 2023 

metais.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

42.3. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2022 m. 

sausio 3 d. reikalavimas Nr. TR5-1 (5.5E) „Dėl Lietuvos Respublikos aplinkos ministro 2016 m. 

gruodžio 30 d. įsakymu Nr. D1-971 patvirtinto Statybos techninio reglamento STR 1.07.03:2017 

„Statinių techninės ir naudojimo priežiūros tvarka. Naujų nekilnojamojo turto kadastro objektų 

formavimo tvarka“ 104.1. ir 104.2. papunkčių įgyvendinimo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, supažindino su LR Vyriausybės atstovo 

Šiaulių ir Telšių apskrityse pateiktu reikalavimu „Dėl Lietuvos Respublikos aplinkos ministro 2016 

m. gruodžio 30 d. įsakymu Nr. D1-971 patvirtinto Statybos techninio reglamento STR 1.07.03:2017 

„Statinių techninės ir naudojimo priežiūros tvarka. Naujų nekilnojamojo turto kadastro objektų 

formavimo tvarka“ 104.1. ir 104.2. papunkčių įgyvendinimo“.  

 

Vida Bondauskienė klausė, ar Savivaldybės meras sudarė komisiją bei paskyrė teisininką 

Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro direktorės Daivos Zablockienės 

veiksmams ištirti ir įvertinti. Paprašyta įvardyti komisijos sudėtį ir išvados pateikimo terminą.  

Audrius Klišonis teigė gavęs informaciją apie galimai padarytus Daivos Zablockienės 

pažeidimus. Paminėta, jog komisija, sudaryta iš Audriaus Klišonio, Žydrūno Purauskio ir 

teisininkės Donatos Norvaišienės, patikrinimą turėtų atlikti iki šių metų vasario 18 d.  

Vida Bondauskienė paprašė suteikti tarybos nariams galimybę susipažinti su komisijos 

išvadomis.  

Adomas Zamulskis turėjo abejonių dėl komisijos sudėties. Jam pritarė Gintaras Bagužis.  

Vyko diskusija.   

Adomas Zamulskis paprašė iki komitetų posėdžių tarybos nariams pateikti informaciją apie 

Savivaldybei pavaldžių įstaigų vadovų (įskaitant ir laikinai einančius pareigas) priedus, algų 
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koeficientus bei premijas, skirtas 2021 ir 2022 metais.   

Audrius Klišonis informavo, kad šiuo metu dar ne visų įstaigų vadovai yra įvertinti.  

Audrius Klišonis sakė, kad tarybos nariams yra išsiuntęs informaciją apie Nacionalinės 

sveikatos tarybos priimtą sprendimą. Paminėjo, jog Švietimo, kultūros ir sporto komiteto posėdyje 

kalbėta apie sveikų maisto produktų įtraukimą į darželius ir mokyklas lankančių vaikų maisto 

racioną. Audrius Klišonis siūlė tarybai priimti protokolinį sprendimą pavesti Savivaldybės 

administracijai parengti tarybos sprendimo projektą dėl galimybės įgyvendinti ekologiškų, 

nacionalinės kokybės maisto produktų įtraukimą Plungės rajono lopšeliuose-darželiuose ir 

mokyklose.  Siūlyta šį klausimą nagrinėti Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto posėdyje.  

Savivaldybės mero siūlymui pritarta bendru sutarimu.  

Audrius Klišonis informavo apie Plungės apylinkės teismo priimtą sprendimą sudaryti 

taikos sutartį tarp Savivaldybės mero ir LR Vyriausybės atstovo dėl R. Mažeikos skyrimo laikinuoju 

Plungės rajono savivaldybės ligoninės direktoriumi klausimo.   

Adomas Zamulskis pasiteiravo apie teisminių ginčų kainą. 

Audrius Klišonis pažymėjo Plungės rajonui reikalingų specialistų svarbą.  

Algirdas Pečiulis teiravosi, kaip vyksta Kontrolės komiteto posėdžio protokolinio išrašo 

vykdymas.  

Vytautas Tumas atsakė, kad dėl didelio darbo krūvio tyrimas dar nėra baigtas. Žadėta 

atsakymą pateikti kitą savaitę.  

Audrius Klišonis padėkojo laikraščio „Žemaitis“ redakcijai už atskleistą informaciją apie 

internetinį trolį socialiniame tinkle „Facebook“.  

Algirdas Pečiulis teigė girdėjęs kalbas, jog po šiuo profiliu galimai slėpėsi Savivaldybės 

tarnautojas. Klausė, ar nereikėtų išsamesnio situacijos išsiaiškinimo.  

Audrius Klišonis pareiškė, kad tokios objektyvios informacijos neturi.  

Gintaras Bagužis rekomendavo atsargiai komentuoti tokius dalykus ir gyventi gražiai.  

NUTARTA: 

1. Pavesti Savivaldybės administracijai ir mero institucijai iki kovo mėnesį vyksiančių 

komitetų posėdžių tarybos nariams pateikti informaciją apie Savivaldybei pavaldžių įstaigų vadovų 

(įskaitant ir laikinai einančius pareigas) algų koeficientus, priedus bei premijas, skirtas 2021 ir 2022 

metais.   

2. Pavesti Savivaldybės administracijai parengti tarybos sprendimo projektą dėl galimybės 

įgyvendinti ekologiškų, nacionalinės kokybės maisto produktų įtraukimą į Plungės rajono 

lopšeliuose-darželiuose bei mokyklose tiekiamo maisto racioną. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                                  Audrius Klišonis 

 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                                      Jovita Šumskienė 

 

 

Posėdžio protokolą rašiusi sekretorė                                                                              Renata Vičienė  
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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 32 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2022-02-10  

 

Živilė Bieliauskienė            - Turto skyriaus vedėja, 

Mantas Česnauskas            - Savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojas, 

Kristina Černeckienė  - Centralizuoto vidaus audito skyriaus vedėja, 

Inga Daublienė                    - Turto skyriaus vyr. specialistė, 

Simona Derkintė  - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė,  

Jūratė Dozorova  - Grumblių bendruomenės „Varnakalnis“ atstovė, 

Simona Derkintė  - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, 

Oresta Gerulskienė  - savivaldybės gydytoja,  

Liudas Gricius  - Žemaičių Kalvarijos seniūnas,  

Sigutė Jackevičienė  - Grumblių bendruomenės „Varnakalnis“ atstovė,  

Roberta Jakumienė           - Vietos ūkio skyriaus vyr. specialistė, 

Danutė Jarašiūnienė            - savivaldybės kontrolierė,  

Aušra Jarašiūnienė  - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vyr. specialistė,   

Sandra Kasmauskienė  - Plungės turizmo informacijos centro direktorė,  

Regimantas Kavaliauskas  - Plungės r. Alsėdžių Stanislovo Narutavičiaus gimnazijos direktorius,      

Mindaugas Kaunas              - Savivaldybės administracijos direktorius,  

Arvydas Liutika               - Vietos ūkio skyriaus vedėjas,   

Gražina Lukošienė  - Bendrųjų reikalų skyriaus vyr. specialistė, 

Eglė Makarevičienė  - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, 

Daiva Mažeikienė               - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Rasa Mončienė  - Plungės rajono greitosios medicinos pagalbos direktorė, 

Airida Montvydienė  - Žemės ūkio skyriaus vedėja, 

Nojus Norvidas  - Grumblių bendruomenės „Varnakalnis“ atstovas,  

Eugenijus Palubinskas  - SĮ „Plungės būstas“ direktorius,  

Genovaitė Pečkauskienė     - Buhalterinės apskaitos skyriaus vedėja, 

Odeta Petkuvienė  - Vietos ūkio skyriaus vyr. specialistė, 

Ina Petrauskienė                  - Protokolo skyriaus specialistė,  

Jolanta Puidokienė  - Socialinės paramos skyriaus vedėja,  

Gintautas Rimeikis  - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas,  

Vilma Ruginytė  - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė,  

Jurgita Saldukienė              - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Robertas Šimkus  - Platelių seniūnas, 

Jovita Šumskienė  - Protokolo skyriaus vedėja,  

Margarita Tamošauskienė  - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Vytautas Tumas                  - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas,  

Ingrida Uznevičiūtė             - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vyr. specialistė, 

Žaneta Vaitkuvienė             - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Dangirutė Vaškienė          - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Audra Zdramienė  - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus specialistė,  

Neringa Žilienė  - Turto skyriaus vyr. specialistė. 

 

____________________________________ 

 

 


